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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 

2024-01-23

 

 

 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef  
Mark Pearce, vice skolchef FFA  
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Erik Edstam, administrativ chef  
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik (via Zoom) 
 

Karl Henning, HR-handläggare (punkt 1) 

Frånvarande: 
   

1 Arbetsmiljöplan 2024 

Karl Henning föredrar förslaget till skolans arbetsmiljöplan 2024 samt kvarvarande delar 
av tidigare planer. IA kommer att användas i samband med skyddsronder och uppdateras 
för att fungera för detta. Det finns tveksamheter kring utformningen av vissa pulsfrågor 
vilket gör svaren svåra att använda, något som återkopplas till berörda parter. Punkt 5 
angående medarbetarsamtal uppdateras för att reflektera detta. 

2 Ekonomi och redovisning 

Det råder alltjämt vissa oklarheter kring OH, så siffrorna kan komma att uppdateras. 
Frågan kommer att tas upp på nytt vid kommande möte. Skolans budget pekar mot ett 
negativt resultat 2024, men på en nivå som rektor finner rimlig. 

3 Planering av internat 

Internatet genomförs 22-23 februari. Agenda och inbjudningar har distribuerats direkt till 
berörda. Utöver ordinarie möten kommer temat vara dimensionering av fakultet och 
utbildning, och prefekterna kommer att presentera sin verksamhet inom dessa områden. 
Berörda viceprefekter bjuds in till respektive pass. 
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4 Rapport från fakultetsnämndens första möte 

Mötet gick smidigt, och samtliga ledamöter var påtagligt trötta efter mötet. Tyvärr deltog 
inte någon doktorandrepresentant. Delegationen beslutades enligt förslag. 

5 Utlysning av nya PA:s 

Rekrytering pågår till PA-rollen inom teknisk matematik, master i matematik samt OPEN. 
Ansökningar ska vara inne 31 januari, och än så länge är anstormningen av ansökningar 
under kontroll. Riktad rekrytering är på sin plats. Examinationsrätt krävs för att kunna ta 
uppdraget. 

6 Medarbetarsamtal 

Medarbetarsamtal ska genomföras innan sommaren; viktigt att frågor kring docentur och 
befordran tas upp i samband med detta. Samtalen kan genomföras på avdelningsnivå. 
Årets tema kommer att vara den nya organisationen och dess konsekvenser. 

7 Övriga frågor 

Skolfest skulle kunna anordnas 16 maj eller 4 juni 2024, och prefektrådet finner det 
senare alternativet något bättre och detta beslutas. 

Carlota kommer att ersätta Pär i UD:s prefektråd. 

I samband med omplaceringsprövningar krävs svar från institutionerna med viss 
skyndsamhet för att processerna inte ska ta onödigt lång tid. 

Rekryteringen av FFA pågår och diskuteras. 

Fler personer än tidigare kommer att bjudas in till installationshögtiden, om möjlighet 
finns att nominera gäster till densamma. 

AlbaNovas framtid behöver utredas, något som förväntas ske med ett flertal intressenter 
och infallsvinklar. 

 

Anteckningar av 

Erik Edstam 

2024-01-23 

 

 


